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ZÁPIS ze 103. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 9. prosince 2022. 
 

Přítomni: Jan Borovička, prof. Ing. Eva Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Eliška 

Hubáčková, Ing. Tereza Jiříková, doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D., Ing. Jan Molín, Ph.D., Ph.D., prof. 

PhDr. Libor Pavera, CSc., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Ing. Veronika Staňková, Bc. 

Karolína Šimůnková  

Omluveni: doc. Ing. Naďa Blahová, Ph.D., Ing. Václav Černý, Ph.D., Ing. Markéta Pláničková, 

Ph.D., doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan fakulty) 

Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin. 

Program: 

1. Schválení programu zasedání AS FFÚ VŠE 
2. Volba místopředsedy/místopředsedkyně AS FFÚ VŠE za studenty 
3. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE zahájila zasedání senátu a přivítala nové studentské senátory. 
Předsedkyně AS FFÚ VŠE seznámila senátory s programem zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Hlasování č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 9. prosince 2022.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE senátory seznámila s průběhem volby místopředsedy 
(místopředsedkyně) senátu. Volba je tajná, a proto bylo třeba zvolit alespoň tři členy volební 
komise. Za členy volební komise byli navrženi v abecedním pořadí: Savina Finardi, Jan Molín a 
Lucie Sedmihradská. Následně předsedkyně AS FFÚ VŠE přítomné vyzvala k podávání návrhů 
na místopředsedu/místopředsedkyni AS FFÚ VŠE za studenty. Jan Borovička navrhl Ing. Terezu 
Jiříkovou, která se svou nominací souhlasila, zároveň za svou nominaci poděkovala. 

Hlasování č. 2: 

AS FFÚ VŠE zřizuje volební komisi pro volbu místopředsedy/místopředsedkyně AS FFÚ 
VŠE za studenty ve složení: Savina Finardi, Jan Molín a Lucie Sedmihradská.“ 

Hlasování: 10-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Hlasování č. 3:   

 „Tereza Jiříková byla zvolena místopředsedkyní AS FFÚ VŠE za studenty na funkční 
období od 9. 12. 2022 do 10. 5. 2024.“ 
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Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 3) Předsedkyně AS FFÚ VŠE otevřela bod různé a předala slovo děkanovi fakulty prof. 
Musílkovi. Děkan fakulty přítomné seznámil s aktuální agendou fakulty. Rovněž přítomné 
senátory seznámil s diskusí o možném zveřejňování slovního hodnocení vyučujících z evaluace 
předmětů, kterou vyplňují studenti jako zpětnou vazbu k výuce. Postupně se do diskuse 
zapojili: senátor Molín, senátor Pavera, senátor Málek, senátor Borovička, senátorka Finardi, 
senátorka Staňková, senátorka Ducháčková, senátorka Jiříková. Z diskuse vyplynulo, že 
zveřejňování tohoto hodnocení považuje senát fakulty za velmi problematické. Předsedkyně 
AS FFÚ VŠE zdůraznila, že důvěřuje současným kontrolním mechanismům, které zajišťují, že je 
zpětná vazba studentů brána vážně. Děkan prof. Musílek podotkl, že hodnocení vyučujících by 
mohlo být využito i v rámci kvalitativních kritérií pro kariérní růst v rámci fakulty.  

V Praze dne 12. prosince 2022  

Zapsala: Savina Finardi 
Ověřila: Tereza Jiříková 


